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Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited
Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited ("Blue Cross") is a member 
of The Bank of East Asia Group. With more than 35 years of experience 
in the insurance industry, Blue Cross provides a comprehensive range 
of products including life, travel, medical and general insurance, which 
caters to the needs of both individual and corporate customers.

Blue Cross has a strong track record in the development of new 
products and tailor-made services. As a pioneer in the development of 
managed care, Blue Cross is the first insurer to develop a "Preferred 
Provider Organisation" in Hong Kong and introduce preventive health 
check-up programmes for its customers.

In recent years, Blue Cross has received major awards in recognition 
of its contributions to the fields of insurance and customer service, 
such as the Hong Kong Award for Services – Innovation Award of the 
Year, the Asia Pacific Customer Relationship Excellence Award – 
Innovative Technology of the Year, The Most Popular Travel Insurance 
Company Award, High Flyer Achievement Award – Health Insurer, the 
Caring Company and the Superbrands status, and Hong Kong Top 
Service Brand Awards – Emerging Service Brand.

藍十字（亞太）保險有限公司

藍十字（亞太）保險有限公司（「藍十字」）是東亞銀行集團成員，
於香港營運超過35年，提供多元化的保險產品，服務個人及公司
團體客戶，當中包括人壽保險、旅遊保險、醫療保險及一般保險等，
務求滿足客戶的不同需要。

藍十字擅於設計嶄新的保險計劃和服務，成績卓著，率先在香港
成立「醫療護理網絡」，同時是首間為客戶提供預防性身體檢驗服
務的保險公司。

藍十字近年屢獲殊榮，曾獲頒保險業及服務業多個主要獎項，例
如「香港服務業獎 ─ 創意獎」、「亞太顧客服務協會 ─ 最佳創意
科技獎」、「最受歡迎旅遊保險公司大獎」、「傑出企業成就獎 ─ 
醫療保險」、「商界展關懷公司」、「超級品牌」及「香港服務名牌
選舉 ─ 最具潛質服務品牌」等。

29/F, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, 
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

香港九龍觀塘道418號創紀之城5期東亞銀行中心29樓
www.bluecross.com.hk
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FIRE INSURANCE

Fire accidents can be disastrous, causing considerable loss 

or damage not only to your proper t ies, but also to your

business investments and fittings. With years of experience in 

the market, Blue Cross provides you with the most reliable

fire insurance for your valuable properties.    

With Blue Cross, you will enjoy a range of coverage for your 

building structure, indoor utensils, machinery and inventory 

stock. Other additional coverage on selected items is also 

available at your choice.

Our Fire Insurance is easy to apply, and offers hassle-free

protection for your commercial and residential  properties.     

Simply complete and send us the application form, our

representative will contact you shor tly to assist in the 

application for your most desired insurance.

火險

需知火災不但能夠令物業受損，還可以導致業務投資或設施裝

修付諸一炬。擁有豐富經驗的藍十字保險，竭誠為您的住宅、

物業、廠房及商舖等重要資產，提供安穩可靠的火險保障。

藍十字火險保障全面，除樓宇、室內設施、機械、存貨外，還

可以因應您的個別需要，附加其他多項特有的投保項目。

藍十字火險投保方法簡易，請即填妥及交回投保書，我們將盡

快與您聯絡，協助您早日辦妥投保手續。
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■ 此單張僅在香港派發。派發此單張並不構成亦不應被詮釋為在香港境外出售、游說顧客購買或提供任何保險產品。此單張的中英文版本如有差異，
以英文版本為準。此單張只供參考之用。有關詳盡條款及細則及所有不保之事項，概以保單為準。
This leaflet is for distribution in Hong Kong only. The distribution of this leaflet is not and shall not be construed as an offer to sell or a solicitation to buy or a provision  
of any insurance product outside Hong Kong. Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of this leaflet, the English version shall 
apply and prevail. This leaflet is for reference only. Please refer to the policy for the exact terms and conditions and the full list of policy exclusions. 

■ 「火險投保書」由香港獲授權之保險商 — 藍十字（亞太）保險有限公司承保。
Fire Insurance Proposal is underwritten by Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited, an authorised insurer in Hong Kong.

■ 藍十字（亞太）保險有限公司乃友邦保險控股有限公司之子公司，與  Blue Cross and Blue Shield Association 及其任何關聯公司或持牌人並無任何關聯。
Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited is a subsidiary of AIA Group Limited. It is not affiliated with or related in any way to Blue Cross and Blue Shield Association 
or any of its affiliates or licensees.

注意 Note：



Note: 

 This leaflet is for reference only. Please refer to policy for the exact terms and conditions and 
the full list of policy exclusions. For more information or a copy of the policy terms and
conditions, please call Blue Cross Customer Service Hotline at 3608 2988.

 Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of this leaflet, 
the English version shall apply and prevail.

注意：

 本單張只供參考之用；有關詳盡條款及細則及所有不保之事項，概以保單為準。如有查詢
或欲索取保單條款及細則，請致電藍十字客戶服務熱線3608 2988。

 本單張的中英文版本如有差異，以英文版本為準。

Hospital Income Plan “Plus” is underwritten by Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited, an 
authorised insurer in Hong Kong.
「倍安心住院入息保險計劃」由香港獲授權之保險商，藍十字（亞太）保險有限公司承保。

MD069/01.2013

倍安心住院入息保險計劃

Hospital Income Plan “Plus”

2013年1月1日生效
With effect from 1 Jan 2013

Major Exclusions

1. Hospitalisation during the first 12 months of insurance arising from 
any pre-existing conditions.

2. Congenital abnormalities (except Hernias, Strabismus
Phimosis).

3. Physical or other examinations of a routine or preventiv
4. Intentional self-inflicted injury, while sane or insane.
5. Chronic alcoholism or drug addiction.
6. Pregnancy, childbirth, abortion or complications therefrom.
7. Mental disorders and rest cures.
8. Cosmetic, plastic or elective surgery.
9. Venereal diseases.
10. HIV-related illnesses including AIDS and/or any

derivation or variation thereof occurring within the first 5 y
the policy effective date.

11. Any act of war, riot or civil commotion. 

主要不保事項

1. 受保前已存在之傷病而需在保險期首12個月內住院接受治療者。

2. 任何先天性疾病（疝氣、斜視及包皮開口狹窄除外）。

3. 例行或預防性質之體格檢查或其他檢驗。

4. 無論是否在神志清醒的情況下造成之蓄意自我毀傷。

5. 長期酗酒或濫用藥物。

6. 懷孕、生育、墮胎或有關併發症。

7. 精神錯亂及休養治療。

8. 美容手術、整形手術或隨意選擇之手術。

9. 性病。

10. 受保後首5年內所有與後天免疫力缺乏症病毒有關之疾病，包括愛

滋病及／或任何身體變化、衍生病徵或異常狀況。

11. 所有戰爭、暴亂或騷動。
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藍十字（亞太）保險有限公司（「藍十字」）乃友邦保險控股有限公司之子
公司，於香港經營保險業務逾50年，致力為個人及企業客戶提供多元化的保險
產品及服務，包括醫療、旅遊及一般保險。藍十字通過龐大的分銷渠道銷售其
產品，包括友邦香港營業團隊、網上平台、直銷渠道、東亞銀行網絡、保險
代理和經紀，以及旅行社。

藍十字在2023年獲標普全球評級分別授予財務實力評級A+（展望穩定）及發行
人信用評級A+（展望穩定）。

Blue Cross (Asia-Pacific) Insurance Limited (“Blue Cross”) is a subsidiary of AIA 
Group Limited. With over 50 years of operational experience in the insurance 
industry, Blue Cross provides a comprehensive range of products and services 
including medical, travel, and general insurance, which cater to the needs of both 
individual and corporate customers. Blue Cross distributes its products through 
various channels, including AIA agency force, online platform, direct sales, BEA 
network, insurance agents and brokers, as well as travel agencies.

In 2023, Blue Cross was assigned financial strength rating of A+ (stable outlook) and 
issuer credit rating of A+ (stable outlook) by S&P Global Ratings.




